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OKRM/25/2024/Z/12 

Volební období 9 (2022 – 2026) 

 

Z Á P I S  

ze 12. jednání sociální komise rady města konaného dne 08.02.2024 

 
Přítomni: Mgr. Miroslav Bína, MBA, Mgr. Markéta Elich, Ph.D., Jaromír Frank, Bc. Pavla 

Heyduková, Bc. Jan Hošek, Vladimíra Hrušková, Mgr. Jana Kilbergerová, 

doc. Ing. Lucie Kozlová, Ph.D., Alice Stierandová, Bc. Kamil Podzimek, Mgr. Radka 

Šulistová, Ph.D. 

Hosté: Bc. Marie Voštová, vedoucí pracovních skupin plánování sociálních služeb (Mgr. 

Čechová, Bc. Kaiseršot, Bc. Brejcha, Ing. Lavická, Mgr. Kopecká, Mgr. Řeháková) a 

metodik plánování Z. Říha 

  

Jednání zahájil a řídil předseda komise Kamil Podzimek. Jednání proběhlo v kombinované formě, 2 

členové byli připojeni on-line. Na úvod předseda komise přednesl návrh doplněného avizovaného 

programu a dotázal se, zdali s ním všichni souhlasí či mají návrhy na jeho doplnění. Navrhovaný 

program byl jednohlasně schválen.  

 

Průběh jednání: 

1. Akční plán R-PSS České Budějovice pro rok 2024 

Přijato usnesení č. 1/2024 (11 - 11,0,0)  

Členům sociální komise byl v předstihu zaslán návrh Akčního plánu R-PSS pro rok 2024 

k prostudování a případným připomínkám. Na jednání komise byli pozváni vedoucích pracovních 

skupin plánování sociálních služeb včetně metodika, aby komisi osobně plán představili. K tomuto 

záměru byla zpracována i společná ppt. prezentace. Každý vedoucí krátce (cca v 5 min.) pohovořil o 

oblasti, kterou řeší a vypíchl případný rozvoj nebo zásadní témata, kterým se věnovali v pracovní 

skupině. Po této prezentaci následovala diskuze ke všem oblastem. 

Doc. Kozlová zdůraznila nutnost kvality sociálních služeb v terénní formě, především pak u 

pečovatelské služby pečlivě zvažovat potřebnost. 

Mgr. Elich se dotazuje na podporu neformálně pečujících – Charita České Budějovice má připravený 

projekt a nově je navázána spolupráce se Zdravotně sociální fakultou, která realizovala projekt na 

podporu neformálně pečujících. Dále se dotazovala na posun v řešení potřebnosti krizové pomoci 

v pobytové formě. Ano, posun zde je, ale formou dílčích kroků (např. krizové byty, krizový pokoj 

v pobytovém zařízení, Centrum Agáta).  

Dále se vedla diskuze k poskytování prevence na školách a jejímu financování. 

 

2. Financování a hospodaření sociálních služeb 

Doc. Kozlová informovala sociální komisi o financování a hospodaření sociálních služeb – především o 

využití dotace MPSV poskytnuté prostřednictvím Jihočeského kraje. Za rok 2023 se objevilo nejvíce 

vratek z nevyčerpaných dotací. Velké vratky mohou negativně ovlivnit výši alokovaných částek pro 

další období.  Objevují se i vratky v rámci krajského dotačního programu. Otázkou je tedy efektivita 
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hospodaření a správně nastavené rozpočty na jednotlivé služby.  Bude zohledňováno i v městském 

dotačním programu. 

3. Diskuze a různé. 

Předseda komise informoval o jednání s Mgr. Helenou Kočovu z českobudějovické pobočky Národní 

rady zdravotně postižených. Je domluveno osobní setkání a následně budou předány informace 

komisi o případných potřebách NRZP. 

Paní Stierandová přednesla komisi žádost, kterou obdržela zastupitelka města Monika Kroutilová a 

požádala komisi o její názor. Žádost se týkala finanční pomoci od města rodině, kdy dospělý člen 

vážně onemocněl. Komise doporučila pisatelovi žádosti obrátit se na některou z nadací, která tuto 

pomoc poskytuje.  

Mgr. Elich se dotazuje na výstupy ze schůzky ohledně dostupného bydlení, která byla avizována na 

minulém jednání SK. Doc. Kozlová informuje, že schůzka proběhla dobře. Byla znovu akcentována 

potřeba městské ubytovny a navrženo, že aktuálně nastavená multidisciplinární sociální práce v rámci 

realizovaného projektu organizací Mezi proudy, by se po jeho ukončení mohla „překlopit“ do sociální 

služby – sociální rehabilitace a tím by byla zajištěna její kontinuita.  

 

Soubor usnesení: 

K bodu:  Akční plán R-PSS České Budějovice pro rok 2024 

sociální komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 1/2024: 

sociální komise rady města 

d o p o r u č u j e  
radě města schválit návrh Akčního plánu R-PSS České Budějovice pro rok 2024 

 

12. jednání sociální komise rady města bylo ukončeno v 19:00 hod. 

 

V Českých Budějovicích dne 08.02.2024 

Zapsala: Mgr. Šárka Kovárnová, sekretářka komise 

Ověřila: Bc. Pavla Heyduková 

Bc. Kamil Podzimek 

předseda komise 

 


